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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mire számíthatnak az ételszállítók, a beteghordozók 
vagy éppen a kórházi kertészek?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Kertészek, betegszállítók, karbantartók, ételszállítók. Csak néhány példa azokra a dolgozókra, akik
ugyan  a  kórházak  kötelékébe  tartoznak,  de  évek  óta  nem kaptak  béremelést  vagy  csak  olyan
minimálisat, amely még az előző évi inflációt sem haladja meg. Ezek az emberek ugyanolyan részei
a  rendszernek,  mint  bármely  egészségügyis  dolgozó,  munkájuk  a  mindennapi  működéshez
elengedhetetlen. Számuk azonban rohamosan csökken, hiszen sokan váltanak inkább és mennek el
egy gyárba dolgozni,  mivel  ott  jobb fizetést  kaphatnak.  A tatabányai  Szent  Borbála  Kórházban
például a szükséges 8 ételszállító helyett csupán 2 fő látja el ezt a feladatot.

A kórházaknak egyértelműen nincs rá lehetősége, hogy önerőből bért emeljenek, hiszen a legtöbb
likviditási problémákkal küzd. Ellenben, ha a Kormány nem lép valamit, akkor ezek az állományok
is  olyan  mértékben  meg  fognak  csappanni,  amely  akár  egy-egy  kórház  működését  is
veszélyeztetheti. Gondoljunk csak arra, hogy mi történik akkor, ha egy osztályon elmegy a fűtés
vagy a világítás és nincs, aki megcsinálja. Vagy ha nincs elég beteg- illetve ételszállító és ezt a
feladatot a nővérekre kellene rátestálni, akik így is túlterheltek.

Mindezek  alapján  kérdezem  Tisztelt  Miniszter  Urat,  hogy  mikor  tervez  béremeléseket  a
Kormány a nem egészségügyi kórházi dolgozók körében?

Várjuk érdemi válaszát!

Budapest, 2020. január 2.

Tisztelettel,



Nunkovics Tibor és dr. Lukás László György
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1


